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Protokół 

z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 29 sierpnia 2012 roku. 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 13
05 

otworzył obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Katarzyna Goździewska, p. Bogdan Janczarek, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski, 

p. Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił 

porządek obrad
2
.  

Burmistrz Halinowa P. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o dodanie do porządku 

obrad punktu 16: Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zawarcia 

porozumienia międzygminnego gmin powiatu mińskiego oraz Powiatu Mińskiego, 

dotyczącego utworzenia Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej – Druk Nr 218.  

Radny P. Marcin Sukiennik zwrócił się z wnioskiem o przeniesienie w porządku obrad 

punktu 16 Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski w miejsce punktu 7, 

uzasadniając tym, że mieszkaniec zadając pytanie w swojej sprawie, powinien uzyskać 

szybką odpowiedź. Stwierdził, że pytania wymagające długiego czasu na przygotowanie 

odpowiedzi mogą być sporadyczne. 

Na salę wszedł Radny p. Bogdan Janczarek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wytłumaczył, że 

w wyniku dyskusji z Burmistrzem Halinowa i Radnymi, wzorując się na gminach z powiatu 

mińskiego, Urząd Miejski w Halinowie powinien mieć czas na przygotowanie rzeczowych 

i rzetelnych odpowiedzi na bardziej złożone pytania. Jest to praktyka potwierdzona w różnych 

samorządach w całym kraju, która usprawnia przebieg posiedzenia sesji. Wyraził 

przekonanie, że jeśli będzie taka możliwość, to nikt z Rady czy Urzędu nie będzie się uchylał 

od natychmiastowej odpowiedzi na pytanie.  

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Głosowanie wniosku Burmistrza Halinowa w sprawie dodania do porządku obrad punktu 

16 dot. Projektu Uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zawarcia porozumienia 
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międzygminnego gmin powiatu mińskiego oraz Powiatu Mińskiego, dotyczącego utworzenia 

Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej – Druk Nr 218. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin 

Pawłowski, p. Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska. 

Głosowanie wniosku Radnego P. Marcina Sukiennika w sprawie przeniesienia z porządku 

obrad punktu 16 Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski w miejsce punktu 7. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 3,  

przeciw – 5,  

wstrzymujących się – 2,  

Wniosek nie został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin 

Pawłowski, p. Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 1,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: Katarzyna Goździewska, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski, 

p. Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad po zmianach: 

1) Otwarcie obrad sesji.  

2) Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Informacja z pracy Burmistrza Halinowa. 

5) Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów – informacja Burmistrza 

Halinowa, Komendanta Komisariatu w Halinowie, Prezesa Zarządu Oddziału  

Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Halinowie. 

6) Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7) Sprawozdanie z prac komisji Rady. 

8) Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie.  

9) Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 
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10) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 212. 

11) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 213. 

12) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie Nr XLVI/377/10 z dnia 22 października 2010 roku w sprawie 

gromadzenia na wydzielonych rachunkach dochodów przez jednostki budżetowe 

prowadzące działalność określoną w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie 

oświaty – Druk Nr 214. 

13) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zamiaru likwidacji Filii 

Bibliotecznej w Brzezinach 3 oraz dokonania zmiany statutu Biblioteki Publicznej 

Gminy Halinów – Druk Nr 215. 

14) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zlecenia analizy skargi 

Komisji Rewizyjnej – Druk Nr 216.  

15) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zlecenia analizy skargi 

Komisji Rewizyjnej – Druk Nr 217. 

16) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zawarcia porozumienia 

międzygminnego gmin powiatu mińskiego oraz Powiatu Mińskiego, dotyczącego 

utworzenia Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej – Druk Nr 218. 

17) Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski.  

18) Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 czerwca 

2012 roku. 

19) Zamknięcie sesji.  

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, 

złożył sprawozdanie z działalności w okresie od 27 czerwca do 29 sierpnia 2012 roku. 

W wyżej wymienionym okresie podpisano 64 umowy oraz 58 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania to: 

 29.06.2012 r. spotkanie w spółce Eko-Inwestycja i z mieszkańcami Okuniewa; 

 02.07.2012 r. spotkanie w spółce Eko-Inwestycja; 

 10.07.2012 r. spotkanie z Zarządem Gminnej Spółki Wodnej Halinów oraz 

przedstawicielami Komisji Rewizyjnej Spółki, podczas którego ustalono m.in., że 

nową siedzibą Gminnej Spółki Wodnej będzie Urząd Miejski w Halinowie pokój 

nr 30; 

 13 i 18 lipca 2012 r. spotkanie w Starostwie Powiatowym w Mińsku Mazowieckim 

z wicestarostą; 

 20.07.2012 r. obchody 93. rocznicy powstania Policji, Gmina Halinów była 

gospodarzem uroczystości; 

 19.08.2012 r. coroczny odpust św. Rocha w Okuniewie, podczas którego w tym roku 

nowością był wyścig kolarski zorganizowany przez klub V-Max z Mińska 

Mazowieckiego; 
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 22.08.2012 r. 

 podpisanie umowy na dofinansowanie zakupu sprzętu specjalistycznego dla 

Ochotniczych Straży Pożarnych dla Długiej Kościelnej i Okuniewa na łączną 

kwotę 7 400 zł; 

 konferencja podsumowująca projekt ”Sprawny Samorząd - program wdrożenia 

usprawnień zarządczych w jst”, w którym Gmina Halinów od dwóch lat bierze 

udział; 

 23.08.2012 spotkanie w Mazowieckiej Jednostce Wdrażania Projektów Unijnych 

w Warszawie w sprawie projektów realizowanych przez Gminę Halinów. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował o przygotowaniach do złożenia 

dwóch wniosków unijnych o dofinansowanie. 

Na salę weszła Radna p. Edyta Woźniakowska. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 Zakończeniu formalności związanych z oddaniem do użytkowania nowego 

Przedszkola w Halinowie. Oficjalne otwarcie nowej placówki odbędzie się 

1 września br. połączone z festynem rodzinnym realizowanym w ramach projektu 

„Szansa dla Przedszkolaka”. 

 Podpisaniu umowy z wykonawcą DOWBUD–C z Warszawy dotyczącą budowy pętli 

autobusowej w Brzezinach na kwotę 149 tys. zł, termin realizacji do 15 października 

2012 roku. 

 Przedłużeniu umowy z firmą COMES na wyposażenie placu zabaw w Wielgolesie 

Duchnowskim, koszt realizacji 23 tyś. zł., termin realizacji do 20 września 2012 roku. 

 Wprowadzeniu na budowę ul. Stołecznej w Józefinie wykonawcy DOWBUD-C 

z Warszawy. W przetargu wpłynęło 11 ofert, termin realizacji do 30 czerwca 

2013 roku. W tym roku firma musi wykonać zakres prac do 30 listopada br. za kwotę 

ponad 1 800 000 zł. Udział Gminy jest 50% realizacji tej inwestycji. 

 Wprowadzeniu wykonawcy Stanisława Czerepińskiego z Karoliny na budowę 

chodnika na odcinku Długa Kościelna-Długa Szlachecka-Budziska o długości 1 km 

300 m.b. W przetargu wpłynęło 8 ofert, termin realizacji do 15 października 

2012 roku. 

 Rozstrzygnięciu przetargu: Budowa oraz modernizacja szkolnych placów zabaw 

w Gminie Halinów, w ramach programu rządowego „Radosna Szkoła”. Wybrano 

wykonawcę GARDEN DESIGNERS Mirosław Derkacz z Lublina, z którym 

31 sierpnia 2012 r. zostanie podpisana umowa na łączną kwotę 744 450 zł. 

W przetargu wpłynęło 6 ofert. 

 Zamontowaniu wiat przystankowych w Długiej Szlacheckiej, Okuniewie i Hipolitowie 

przez wykonawcę SOPEL, koszt realizacji 28 843 zł brutto. 

 Rozstrzygnięciu przetargu: Modernizacja drogi (ul. Ptasiej) w miejscowości Budziska 

gm. Halinów w ramach realizacji zadania - Modernizacja dróg gminnych, który 

wygrał wykonawca Zakład Usługowo-Handlowy Adam Jasiński na kwotę 88 560 zł. 

Inwestycja dofinansowana z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 40  

 . zł. W przetargu wpłynęły 4 oferty. 
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 Podpisaniu umowy z wykonawcą MAL-BRUK Jan Sikorski Zakład Robót 

Budowlanych z miejscowości Głosków – Letnisko na modernizację chodników 

i parkingu przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Okuniewie na kwotę 124 020 zł. 

W przetargu wpłynęło 6 ofert. 

 Ogłoszeniu przetargu na przebudowę dróg w Okuniewie polegająca na budowie 

rowów odwadniających z tzw. korytek krakowskich-ETAP I - Odcinek ul. 1-go Maja 

od drogi wojewódzkiej nr 637 do ul. Działkowej włącznie z ul. Ogrodową, 

Spółdzielczą i Działkową, w ramach realizacji zadania inwestycyjnego "Modernizacja 

dróg gminnych". Otwarcie ofert odbędzie się 31 sierpnia 2012 r. 

 Złożeniu wniosku do Wojewody Mazowieckiego dotyczącego budowy kanalizacji 

sanitarnej w drodze wojewódzkiej nr 637. Gmina złożyła wniosek o pozwolenie na 

budowę na początku sierpnia b.r. 

 Podpisaniu umowy z wykonawcą Zakład Wielobranżowy „EFEKTOR” Edyta 

Kuśmierczuk z Zakrętu na odtworzenie i konserwację rowów oraz drenaży 

odwadniających pas drogowy w drogach gminnych na terenie Gminy Halinów na 

kwotę 152 919 zł. W przetargu wpłynęło 5 ofert. 

 Zgodnie z informacją od Polskich Sieci Energetycznych Operator S.A., od 22 sierpnia 

2012 r. trwa kontynuacja prac malarsko-konserwacyjnych na linii energetycznej 

400 kV Miłosna-Siedlce Ujrzanów. Zakończenie prac planowane jest na koniec 

listopada 2012 r. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaprosił wszystkich na festyn rodzinny 

realizowany w ramach projektu „Szansa dla Przedszkolaka”, który odbędzie się 1 września br. 

połączony z oficjalnym otwarciem nowego Przedszkola w Halinowie. Przypomniał 

o rozpoczęciu nowego roku szkolnego w placówkach szkolnych na terenie Gminy Halinów. 

Poinformował o ostatecznym potwierdzeniu otrzymania przez Gminę Halinów 100 tys. zł, tj. 

kwoty dofinansowania ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na budowę boiska 

w Okuniewie. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował o sprawach związanych z oświatą na 

terenie Gminy Halinów, m.in. o: 

 konkursach na dyrektorów placówek oświatowych: 

 w Brzezinach konkurs odbył się 20 kwietnia 2012 r., p. Marzena Wiśniarska 

została wytypowana przez Burmistrza Halinowa; 

 w Cisiu konkurs odbył się 13 lipca 2012 r., wygrała p. Barbara Czułowska; 

 w Chobocie konkurs odbył się 24 sierpnia 2012 r., Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała kandydaturę p. Małgorzaty Szklarskiej; 

 ilości oddziałów przewidzianych w placówkach oświatowych w roku szkolnym  

2012-2013: 

 w Chobocie 8 oddziałów; 

 w Brzezinach 7 oddziałów; 

 w Cisiu 9 oddziałów; 

 w Okuniewie 16 oddziałów; 

 w Halinowie 52 oddziały; 
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 w dniach 20-21 sierpnia 2012 r. odbyły się egzaminy na stopień nauczyciela 

mianowanego, do których przystąpiło 2 nauczycieli z Chobotu oraz 8 z Halinowa. 

Wszyscy nauczyciele zdali pozytywnie egzaminy. 

 przetargu na „Dowożenie niepełnosprawnych uczniów z terenu Gminy Halinów”. 

Przedstawił informacje dotyczące naborów na wolne stanowiska w Urzędzie Miejskim 

w Halinowie od sesji w dniu 26 czerwca 2012 roku: 

 nabór na stanowisko młodszego referenta do spraw Polityki Społecznej, wybrano do 

zatrudnienia p. Krystynę Woźnica, wpłynęło 11 ofert, w tym 9 spełniało wymagania 

formalne, 

 nabór na stanowisko inspektora do spraw obsługi Biura Rady, wybrano do 

zatrudnienia p. Dorotę Chrzanowską, wpłynęło 9 ofert, w tym 4 spełniały wymogi 

formalne. 

Poinformował o pracach remontowych w Urzędzie Miejskim w Halinowie: 

 7 czerwca rozpoczął się remont pomieszczenia uzyskanego po Telekomunikacji 

Polskiej, w którym w chwili obecnej znajduje się Urząd Stanu Cywilnego, 

 w lipcu została podpisana umowa z wykonawcą na wykonanie drobnych prac 

konserwacyjnych. 

W związku z uczestnictwem Gminy Halinów w projekcie ”Sprawny Samorząd - program 

wdrożenia usprawnień zarządczych w jst", Seketarz p. Robert Grubek zaprezentował 

otrzymane na ręce Burmistrza Halinowa podziękowania za uczestnictwo w programie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania:  

a) odnośnie spotkań z Zarządem Spółki Eko-Inwestycja i przedstawicielami Powiatu 

Mińskiego: „czego dotyczyły spotkania i jakie zapadły ustalenia”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że spotkania ze Starostwem 

Powiatowym w Mińsku Mazowieckim dotyczyły: 

 przetargu na ul. Stołecznej w Józefinie; 

 przetargu na budowę chodnika na odcinku Długa Kościelna-Budziska przy drodze 

powiatowej; 

 przeprowadzenia formalnego użyczenia ul. Jana Pawła II;  

 realizacji w 2013 roku wspólnego z powiatem projektu budowy chodnika w Cisiu od 

Szkoły Podstawowej aż do drogi krajowej. 

Natomiast spotkania z Zarządem Eko-Inwestycji dotyczyły przygotowań do przetargu na 

Okuniew, dokumentacji, która spływała z rąk przedsiębiorstwa Geokart International  

Sp. z o.o. do Gminy, gdzie następnie była przekazywana do Spółki. Na bieżąco odbywają się 

spotkania ze Spółką, aby we wrześniu odbył się przetarg. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytanie: „czy w związku z rozstrzygnięciem 

przetargu na ul. Stołecznej w Józefinie i uzyskaniem znacznie niższej ceny wykonania prac 

niż w kosztorysie inwestorskim, właściwe jest pozostawienie w budżecie Gminy Halinów 

kwoty 900 tys. zł”? 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że kwota przetargu 

wynosi 2 600 000 zł, w tym roku wykonawca musi wykonać prace za ponad 1 800 000 zł, 

czyli, w przypadku naszej Gminy, za całość kwoty przeznaczonej w budżecie. W przyszłym 

roku Gmina dołoży mniejszą kwotę, niż planowanej w budżecie na przyszły rok, łącznie 50% 

z kwoty 2 600 000 zł. 

a)  „czy naprawy gwarancyjne kanalizacji w Hipolitowie zostały zakończone 

i odebrane”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz prace kanalizacyjne zostały 

zakończone oprócz inwentaryzacji studni na nieruchomości na ul. Mahoniowej, z powodu 

braku kontaktu z właścicielem i możliwości wejścia na prywatną posesję. Nieodebrane są 

także obudowy wokół dwóch studni na ul. Jaworowej. Całość prac jest praktycznie 

zakończona, do końca sierpnia br. wszystkie protokoły zdawcze przez wykonawcę 

i inspektora nadzoru powinny być przekazane do Gminy. 

b) stwierdził, iż zauważył podczas spaceru, że studzienki na ul. Cisowej nie wyglądają na 

naprawione". 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz potwierdził, że wszystkie studnie były 

inwentaryzowane a obudowy poprawiane. Zwrócił uwagę na fakt, że studnie według 

pierwotnego projektu są niżej niż jezdnie z naniesioną nową nawierzchnią, przez co w kilku 

przypadkach tych obudowań nie widać. 

c) w związku z organizowaniem przetargów na Hipolitów dot. wykonania monitoringu 

sieci kanalizacji sanitarnej oraz rozbudowy pompowni, zadał pytanie: ”jaki jest 

pomysł, aby zrealizować te inwestycje w tym roku”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że odbyły się trzy 

przetargi. Ostatni został rozstrzygnięty negatywnie, ponieważ wpłynęła jedna oferta od tej 

samej firmy, która wystartowała w poprzednim przetargu. Na te inwestycje budżecie jest 

przewidziana kwota 440 tys. zł, a oferta firmy wyniosła 1 100 000 zł. Do końca tygodnia 

będzie ogłoszony kolejny przetarg, ze zmniejszonymi warunkami, co do wykonawcy. Dzięki 

temu będą mogły zgłosić się firmy zajmujące się tylko monitoringiem, nie koniecznie 

wykonawstwem sieci. 

d) odnośnie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Konika Nowego: 

„kiedy Burmistrz Halinowa przedstawi projekt uchwały do zaopiniowania Radzie 

Miejskiej w Halinowie”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego jest gotowy. Istnieje tylko kwestia konserwatora zabytków 

odnośnie jednej działki w Koniku Nowym przy drodze krajowej oraz przygotowania 

w całości dokumentacji przez projektantów. Projekt uchwały miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla Konika Nowego będzie wprowadzony na wrześniowej 

sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

Radna p. Anna Ludwiniak zadała pytanie odnośnie budowy placów zabaw: 

"czy wykonawca rozpocznie jednocześnie prace na wszystkich placach, czy termin realizacji 

prac będzie w tym roku, czy zostanie rozłożony na ten rok i następny”? 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że termin realizacji 

prac musi zostać dotrzymany dla wszystkich 5 placów zabaw, ponieważ Gmina musi 

rozliczyć się z dotacji do projektu „Radosna Szkoła”. Przy podpisywaniu umowy, firma 

przedstawi szczegółowy harmonogram prac. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytania:  

a) "czy Spółka Eko-Inwestycja dla Okuniewa posiada już wszystkie dokumenty, 

pozwolenia, ustalenia, aby we wrześniu br. ogłosić przetarg”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że cała dokumentacja 

jest tak kompletowana, aby ogłosić postępowanie przetargowe pod koniec września br. 

W międzyczasie będą załatwiane wszystkie pozostałe formalności. Pozostaje tylko kwestia 

przepisania na Spółkę Eko-Inwestycja pozwolenia na budowę na drogę wojewódzką, 

ponieważ Gmina, jako inwestor wcześniej złożyła wniosek o pozwolenie na budowę. Będzie 

składany wniosek o decyzję zamienną na Okuniew odnośnie pozwolenia na budowę 

w związku z przebudową przykanalików od sieci głównej do granicy nieruchomości. 

Powyższe sprawy nie powodują wstrzymania ogłoszenia postępowania przetargowego. 

b) odniósł się do deklaracji Prezesa Spółki Eko-Inwestycja, że pozwolenie na budowę dla 

Okuniewa zostanie załatwione w ciągu dwóch tygodni. Termin się oddala i nadal nie ma 

tego pozwolenia na budowę. Na terenie Sulejówka przetargi zostały już rozstrzygnięte 

i prace tam przebiegają. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, ze większość 

formalności dla Okuniewa ustala Gmina Halinów. Sprawę decyzji zamiennej dot. pozwolenia 

na budowę musi załatwić Spółka Eko-Inwestycja. Podkreślił, że w ramach projektu 

zamiennego zwiększono liczbę planowanych przykanalików z 55 na ponad 800, a to wymaga 

czasu, żeby to zorganizować. Najważniejszym problemem jest wciąż brak pozwolenia na 

przejście przez poligon do oczyszczalni w Sulejówku. Odbywają się rozmowy i ustalenia 

z Dyrekcją Lasów Państwowych i innymi instytucjami w sprawie zmiany decyzji 

lokalizacyjnej na kolektor przebiegający przez ul. Poligonową. 

c) „ile na dzień dzisiejszy Gmina wydaje na utrzymanie Spółki Eko-Inwestycja i czy 

efektywność poniesionych środków finansowych jest adekwatna do rezultatów, jakie 

osiągnęła Gmina”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Prezes  

Eko-Inwestycji przedstawił szczegółowe informacje na sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 26 czerwca 2012 r. 

d) „czy Burmistrz Halinowa zamierza lub zastosował wypracowane przez audytora 

gminnego skuteczne rozwiązania w Urzędzie Miejskim w Halinowie”? 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że trwa przygotowanie planu 

kontroli jednostek gminnych. Kontrole rozpoczęły się od sprawdzenia dokumentacji przez 

audytora oraz wypełniania ankiet przez przedstawicieli jednostek organizacyjnych i Urzędu 

Miejskiego. Kontrola w Urzędzie Miejskim zaczęła się od sprawdzenia spraw, które były 

zalecane przez kontrole przeprowadzane przez jednostki zewnętrzne. Szczegółowe informacje 

o działaniach audytora zostaną przedstawione w październiku br. 
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e) „jaka liczba pracowników została zatrudniona w Urzędzie dla usprawnienia pracy od 

momentu objęcia stanowiska przez Burmistrza Halinowa”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że ta odpowiedź wymaga 

sprawdzenia i odpowie na pytanie w punkcie obrad odpowiedzi na interpelacje, zapytania 

i wolne wnioski. 

f) „w kontekście planowanego przesunięcia środków z budowy SUW w Wielgolesie 

Duchnowskim na oświatę - ile jeszcze trzeba dołożyć na poszerzenia administracji 

w Urzędzie”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski oznajmił, że przesunięte środki nie są 

przeznaczone na rozszerzenie administracji w Urzędzie. Dofinansowanie oświaty wynika 

z budowy nowego przedszkola w Halinowie, gdzie zostały stworzone nowe oddziały 

wymagające nowych etatów. Podobna sytuacja zaistniała w miejscowości Cisie, gdzie został 

stworzony dodatkowy oddział. Trudnym do oszacowania kosztem, jest wysokość środków 

finansowych, które zwracamy innym samorządom za to, że nasze dzieci chodzą do 

przedszkoli na ich terenie. 

g) „czy Burmistrz Halinowa przewiduje podjęcie jakichś decyzji, które sprawią, aby 

kierownicy placówek oświatowych wykazali się większą samorządnością w zarządzaniu 

powierzonym im mieniem i umiejętnością w administrowaniu terenu wokół placówek”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski stwierdził, że będzie dążył do takich rozwiązań. 

h) „dlaczego zarządzający placówką, jaką jest Zespół Szkół w Okuniewie, nie podejmuje 

działań odnośnie wyremontowania ogrodzenia wokół szkoły, które jest w bardzo złym 

stanie”?  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz podał, jako wzór do naśladowania, 

przykład Halinowa i prac prowadzonych przez Dyrektora na terenie nowego przedszkola 

w Halinowie przed jego otwarciem. Stwierdził, że organizacja prac jest w kwestii 

zarządzającego daną placówką oświatową.  

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki zadał pytania:  

a) „w związku z kanalizacją w Okuniewie, czy można ogłosić przetarg bez posiadania 

pozwolenia na budowę na drogę wojewódzką”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski potwierdził, że można ogłosić postępowanie 

przetargowe na drogi gminne i powiatowe bez dróg wojewódzkich. Wizją Prezesa Spółki 

Eko-Inwestycja jest podział terenów obejmujących przetarg na jak najmniejsze, aby dopuścić 

do postępowania większą liczbę wykonawców z korzystniejszą ofertą. Sulejówek został tak 

podzielony. 

b) „czy został ogłoszony przetarg na remont oczyszczalni na terenie Sulejówka, do której 

Gmina Halinów będzie podłączona”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że przetarg na 

rozbudowę oczyszczalni w Sulejówku został rozstrzygnięty. Obecnie trwają prace na etapie 

opracowywania dokumentacji projektowej. 
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Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytania i skierowała wnioski:  

a) „czy Starosta określił termin przekazania Gminie ulicy Jana Pawła II”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że wariant proponowany przez Zarząd 

Powiatu był taki, że Gmina przejmie od powiatu ul. Jana Pawła II, a także dalszy ciąg ulic aż 

do Mrowisk. W zamian Powiat proponuje przejęcie od Gminy drogi gminnej, która jest 

przedłużeniem ul. Stołecznej (Spacerowej) biegnącej za oczyszczalnią ścieków przez Długą 

Kościelną, Kazimierów do Mrowisk. Nie było jednak jednoznacznej zgody radnych na tę 

zamianę. Ostatecznie uznał, że jedynym wariantem, aby rozpocząć już w przyszłym roku 

inwestycję, jest przejęcie przez Gminę ul. Jana Pawła II w użyczenie. Takie użyczenie można 

wykonać w każdej chwili. W czasie trwania umowy użyczenia, będzie trwała cała procedura 

odnośnie zamiany, jeśli Rada Miejska wyrazi zgodę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że na 

posiedzeniu Komisja wyraziła zgodę na przejęcie Jana Pawła II, a zgodę na zamianę 

uzależniła od dopracowania jej szczegółów, m.in. w kwestii wykonania remontu nakładki 

w Mrowiskach. Dyrektor p. Solonek nie określił terminu tych prac. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyraził potrzebę podjęcia przez Radę decyzji: 

czy będzie tylko przejęcie ul. Jana Pawła II, czy też zamiana. Stoi na stanowisku zamiany, 

ponieważ droga biegnąca za oczyszczalnią ścieków jest dalszym, naturalnym ciągiem drogi 

powiatowej, jaką jest ul. Stołeczna.  

Na salę weszła Radna p. Katarzyna Goździewska 

b) w związku z przekazaniem Burmistrzowi Halinowa projektu Statutu Gminy, poprosiła 

o opinię w tej sprawie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że przed najbliższą sesją 

odbędzie się spotkanie z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Halinowie, na którym razem 

przeanalizują nieścisłości w projekcie statutu. 

c) poprosiła o odpowiedź w sprawie pisma złożonego przez Radę Miejską w czerwcu br. 

dot. przesunięć w budżecie na rok 2012.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że sprawa została przekazana do 

Komisji Budżetowej, która powinna zwołać wspólne posiedzenie z Komisją 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, aby wspólnie 

znaleźć sposób realizacji części wniosków. 

Radny p. Marcin Sukiennik odnośnie użyczenia ul. Jana Pawła II, wyraził swoją obawę, co 

do użyczenia tej ulicy, uzasadniając tym, że procedura przekazania Gminie tej ulicy może się 

przedłużyć i przy zmianie zarządu powiatu istnieje ryzyko niesfinalizowania tej zamiany.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski stwierdził, że jeśli ul. Jana Pawła II ma zostać 

wyremontowana, to jedyną możliwością jest użyczenie tej ulicy przez Powiat, który nie 

wykona tej inwestycji z własnych środków finansowych. 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki poinformował, że użyczenie nie jest nowością na 

terenie naszego powiatu. Podobna sytuacja miała miejsce w miejscowości Mrozy, gdzie droga 
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powiatowa została użyczona i wyremontowana, a w ciągu 3 lat przeprowadzono procedurę 

przekazania prawnego drogi Gminie Mrozy. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie, „czy użyczenie jest właściwą nazwą, aby 

rozpocząć remont ul. Jana Pawła II”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz potwierdził, że nazwa użyczenie jest 

prawidłowa. W umowie użyczenia pojawią się zapisy mówiące o późniejszym przejęciu ulicy 

przez Gminę Halinów. Proces użyczenia jest okresem kilkuletnim. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

5. Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował 

o nieobecności Komendanta Policji w Halinowie z powodu wezwania na odprawę do 

Warszawy. 

Prezes Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

RP w Halinowie p. Krzysztof Mościcki przedstawił sprawozdanie
3
 na temat 

„Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

oraz zadał pytanie: „czy Powiatowa Straż Pożarna, wysyłając jednostkę z terenu gminy 

w obszar zabudowany, powiadamia automatycznie lokalną komendę policji o zaistniałym 

zdarzeniu, w celu zapewnienia przejezdności drogi dla straży pożarnej”? 

P. Krzysztof Mościcki poinformował, że głównym dysponentem i zarządzającym w sytuacji 

zaistnienia zagrożenia jest Państwowa Straż Pożarna. Oficer dyżurny podejmuje decyzje 

kierując z poszczególnych obszarów jednostki OSP. W swoich obowiązkach ma także 

nadzorowanie przebiegu akcji, a jeśli uzna za stosowne, powiadamia służby medyczne, 

policję, lub inne jednostki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w związku 

z pożarem u p. Mioduszewskiego, zauważył, że na miejsce akcji pojawiła się policja 

z Sulejówka, a policja z Halinowa przyjechała po dwóch godzinach. 

Radny p. Andrzej Milczarek stwierdził, że straże pożarne są zsynchronizowane ze sztabem 

dowodzenia Państwowej Straży Pożarnej. Każdy strażak będący w tym systemie otrzymuje 

telefoniczne powiadomienie o alarmie. Następnie jednostka straży uruchamia sygnał 

dźwiękowy, w czasie, którego wszyscy strażacy zbiegają się. Dowodzący akcją wysyła 

najbliższą jednostkę straży pożarnej, a pozostałe jednostki czekają w gotowości w blokach 

startowych. 

Radny p. Tomasz Dubiński zadał pytanie odnośnie szkoleń: „czy na terenie Gminy Halinów 

jest osoba bądź dział specjalizujący się ratownictwem chemicznym, mający uprawnienia do 

zabezpieczenia materiałów niebezpiecznych”? 

 

                                                 
3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 sierpnia 2012 roku. 
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Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że wszyscy strażacy przechodzą takie szkolenia 

w podstawowych zakresie przeszkolenia. Na miejscu zdarzenia wykonują czynności 

zabezpieczające a specjalistyczna straż wzywana jest przez Państwową Straż Pożarną. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Radny p. Jan Papis złożył wniosek w sprawie zakupienia przez Gminę koparki, zatrudnienia 

ekipy oraz zajęcia się sprawą systematycznego czyszczenia rowów. W swoim uzasadnieniu 

zaznaczył fakt, że Gmina zakupując własny sprzęt, wydałaby mniej, niż wynajmując firmy 

zewnętrzne. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że firma zewnętrzna 

kosztuje dużo taniej, niż całoroczne utrzymanie ekipy, która nie będzie wykorzystana przez 

okres zimowy. Takie rozwiązanie wiąże się z dodatkowymi etatami w Urzędzie. Aby 

rozwiązywać problem podtopień Gmina w 2011 przekazała ponad 500 tys. zł na czyszczenie 

rowów, a w tym roku jest przewidziana kwota ponad 300 tys. zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

wyliczenia dotyczące zatrudnienia ekipy będą przedstawione na etapie tworzenia budżetu na 

rok 2013. Rada Miejska wspólnie z Burmistrzem Halinowa podejmie decyzje. 

Radny p. Marcin Sukiennik przypomniał o uzupełnieniu zamieszczenia interpelacji 

Radnych oraz archiwum nagrań z sesji Rady Miejskiej w Halinowie na stronie BIP. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zapewnił, że sprawę 

interpelacji dokładnie zbada, natomiast kwestia nagrań została już przekazana Burmistrzowi 

Halinowa. Poprosił Burmistrza o instruktaż dla mieszkańców dotyczący dostępu do nagrań 

z obrad sesji. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przekazał, że nagrania z sesji są już 

dostępne na stronie BIP i w każdej chwili można je odtworzyć. 

Radna p. Małgorzata Kaim zwróciła się z prośbą do policji w Halinowie o częstsze patrole, 

głównie wieczorami, na ul. Jana Pawła II, na terenie GCK oraz przy stacji PKP z powodu 

zakłócania porządku i ciszy nocnej. Zadała pytanie: „kiedy zostanie wyłożony plan 

zagospodarowania przestrzennego dla miasta Halinów”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wykonawca tych 

planów na początku września br. spotka się z Komisją Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, aby przedstawić etap prac oraz określić potrzebny czas 

na osiągnięcie końcowego etapu prac. 

Właścicielka firmy z terenu Gminy Halinów złożyła wyjaśnienia odnośnie skargi z dnia 

17 lipca 2012 r. dotyczącej sposobu wykonywania działań przez Dyrektora Zakładu 

Komunalnego w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

w dalszej części sesji zostanie podjęty projekt uchwały w sprawie: zlecenia analizy skargi 

Komisji Rewizyjnej – Druk Nr 216, a następnie skarga zostanie przekazana do analizy na 
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Komisji Rewizyjnej, gdzie skarżąca będzie mogła przedstawić swoje argumenty w sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył wnioski 

dotyczące: 

a) poprosił o uprzątnięcie gruzu na rogu ulic Warszawskiej i Wyszyńskiego; 

b) możliwości wyboru do realizacji inwestycji objętych dofinansowaniem tych 

wykonawców, których podatki pozostaną w Gminie;  

c) dokonania na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetowej i Komisji do Spraw 

Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu analizy przebiegu pierwszej edycji programu  

„E-wykluczeni” przed przystąpieniem do udziału w drugiej edycji programu; 

d) w imieniu mieszkańców poprosił, aby informacje dotyczące naboru dzieci do 

ośrodków przedszkolnych były dostępne dla wszystkich zainteresowanych rodziców; 

e) w trybie pilnym poprosił o kontrolę i wydanie nakazu uporządkowania terenu posesji 

po pożarze przy ul. Warszawskiej na rogu ul. Wyszyńskiego, ponieważ znajdują się 

tam materiały łatwopalne; 

f) interwencji MOPS w celu sprawdzenia odbywania się opieki nad starszą panią 

zamieszkującą posesje przy ulicy Warszawskiej; 

g) aktualizacji mapy gminnej z powodu powstania w dużej ilości nowych ulic. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz odnośnie aktualizacji map, 

poinformował, że do października br. zostanie poprawiona mapa w Halinowie, na tle, której 

w późniejszym terminie powstaną mapy dla innych miejscowości. 

Radny p. Tomasz Dubiński zaproponował, aby na mapie zaznaczyć ważniejsze punkty. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że pojawiły się tablice 

z nazwami miejscowości, z oznaczeniem dróg, a także na terenie Halinowa są kolorowe 

tabliczki z nazwami ulic. To samo będzie wykonane w poszczególnych miejscowościach. 

Sołtys Brzezin p. Marek Kulas zgłosił problem murawy, która zarasta chodnik przy trasie 

nr 2, ponieważ służby sprzątające nie wykonują swoich prac dokładnie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przekazał, że sprawa została zgłoszona 

do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Mińsku Mazowieckim. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zadała pytania i skierowała prośby: 

a) „kiedy zostaną wyłożone wszystkie plany zagospodarowania przestrzennego”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że instytucje 

zewnętrzne muszą zaopiniować plany zagospodarowania przestrzennego. Były uwagi do 

planu miejscowości Cisie, m.in. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad w Mińsku 

Mazowieckim nakazała wprowadzenie na planach przebiegu autostrady, który jest 

zaznaczony w decyzji środowiskowej. Bez uzgodnienia przez Generalną Dyrekcję Dróg 

Krajowych i Autostrad ten plan nie jest możliwy do realizacji. 

b) poprosiła o zaproszenie na najbliższą Komisję wszystkich radnych i sołtysów, których 

te plany dotyczą. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz potwierdził, że Radni i Sołtysi tych 

miejscowości zostaną zaproszeni na Komisję. 
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c) „czy na wszystkich przejściach dla pieszych przy placówkach szkolnych zostały 

odmalowane pasy”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wszystkie szkoły, 

z wyjątkiem placówek w Brzezinach i Okuniewie, znajdują się przy drogach powiatowych, 

więc Powiat zajął się tymi pracami.  

d) „odnośnie ul. Środkowej będącej połączeniem ulic Powstania Styczniowego i Bema, 

w jakim terminie zostanie wykonana nakładka”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wykonawca ma czas 

do 15 września br. na wykonanie prac. 

e) „odnośnie sali gimnastycznej w miejscowości Cisie, jak przedstawia się sprawa 

z zapytaniem ofertowym”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że zapytanie ofertowe 

oraz umowa zostały już sporządzone. Koncepcja realizacji inwestycji zostanie przedstawiona 

na Komisji. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

7. Sprawozdanie z prac komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

27 sierpnia 2012 roku odbyło się posiedzenie Komisji, na którym Sekretarz Halinowa 

p. Robert Grubek, poinformował o odbytych konkursach na dyrektora szkoły, wynikach 

egzaminów na stopień nauczyciela mianowanego. Kierownik Referatu ds. Edukacji i Polityki 

Społecznej p. Katarzyna Targońska omówiła zakres przeprowadzonych prac remontowych 

w poszczególnych placówkach oświatowych. Przewodnicząca Komisji przedstawiła liczbę 

oddziałów w placówkach na rok szkolny 2012-2013. Komisja po dyskusjach pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: zamiaru likwidacji Filii Bibliotecznej w Brzezinach 

3 oraz dokonania zmiany statutu Biblioteki Publicznej Gminy Halinów – Druk Nr 215. 

Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Komisja spotkała się na trzech posiedzeniach, w tym jednym wyjazdowym. Na pierwszym 

posiedzeniu w dniu 26 lipca br. zapoznano się z informacją Dyrektora GCK p. Dariusza 

Kowalczyka o przeprowadzonych zajęciach przez GCK w okresie wakacyjnym oraz ofertą 

wakacyjną realizowaną przez szkoły na terenie Gminy Halinów. Komisja zapoznała się 

z tematyką promowania Gminy i miejscach pamięci narodowej. Pozostałe dwa posiedzenia 

odbyły się wspólnie z Komisją Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. Burmistrz 

Halinowa był inspiratorem spotkania dwóch Komisji z p. Markiem Bakunem właścicielem 

Zakładu Usług Asenizacyjnych oraz przedstawicielami mieszkańców Okuniewa.  



15 

 

Komisja złożyła wnioski o: 

a) monitorowanie doraźnie ilości przetwarzanych odpadów stałych i sposób ich 

magazynowania przez wydział odpowiedzialny za ochronę środowiska do czasu 

przedstawienia przez p. Marka Bakuna harmonogramu zmian jakościowych 

świadczonych usług. 

b) upoważnienie Burmistrza Halinowa o podjęcie natychmiastowej procedury cofnięcia 

decyzji Starosty dotyczącej działalności Zakładu Usług Asenizacyjnego w Okuniewie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin. Pietrusiński przekazał, że 

Radny p. Marcin Pawłowski Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ przy 

omawianiu projektów uchwał przedstawi informację o tematyce posiedzeń Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin. Pietrusiński poinformował 

w imieniu Radnego p. Dawida Wojdy Przewodniczącego KOMISJI 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ 

I INWESTYCJI, że 29 czerwca br. Komisja dokonała wizji lokalnej dotyczącej zamiany 

działek w miejscowości Chobot. Na posiedzeniu w dniu 13 sierpnia br. Komisja zapoznała się 

ze sprawozdaniem Burmistrza na temat budowy i naprawy dróg gminnych metodą 

destruktową oraz wykonanej i planowanej konserwacji urządzeń wodnych na terenie Gminy 

Halinów Komisja na posiedzeniu podjęła wnioski w sprawie: 

a) doprowadzenia zaprzestania działalności niezgodnej z planem zagospodarowania 

przestrzennego miasta Halinów przy ul. 3 Maja w Halinowie; 

b) pozytywnej opinii w sprawie zamiany działek w miejscowości Chobot; 

c) negatywnej opinii odnośnie wniosku mieszkańca Gminy Halinów w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia drogi nr 65/4 w miejscowości Cisie. 

Radna p. Małgorzata Kaim Przewodnicząca KOMISJI REGULAMINOWEJ 

Komisja Regulaminowa nie spotkała się między sesjami. 

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA i LEŚNICTWA  

Komisja spotkała się wspólnie z Komisją do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Komisja spotkała się pięciokrotnie. Posiedzenie, które odbyło się w Urzędzie Miejskim 

w Halinowie dotyczyło kontroli GCI oraz ustalenia terminów kontroli w placówkach 

szkolnych w Brzezinach i Okuniewie. Kontrola w Okuniewie odbyła się w dniach 2 i 5 lipca 

br., a kontrola w Brzezinach w dniach 4 lipca i 7 sierpnia br. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zakończył punkt obrad. 
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8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin. Pietrusiński poinformował, że 

do Rady wpłynęły następujące pisma: 

 odesłana skarga mieszkańca Długiej Kościelnej dotycząca działań podejmowanych 

przez Burmistrza Halinowa w zakresie ochrony parku podworskiego w Długiej 

Kościelnej; 

 skarga właścicielki firmy z terenu Gminy dotycząca sposobu wykonywania działań 

przez Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie; 

 pismo właściciela firmy z terenu Gminy w sprawie umorzenia podatku obliczonego 

wg decyzji oraz o 50% mniejszy wymiar podatku na rok 2013; 

 pisma Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

RP dotyczące dofinansowania poszczególnych jednostek; 

 pisma Sołtysa Długiej Kościelnej p. Tomasza Roguszewskiego w sprawie ujęcia 

inwestycji w budżecie Gminy na rok 2013; 

 pismo mieszkanki miejscowości Józefin w sprawie uciążliwej działalności 

gospodarczej lakierni i stolarni na ul. Stołecznej w Józefinie niezgodnej z miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego; 

 pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie dotyczące orzeczenia 

nieważności uchwały Nr XXIV.206.2012 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 

26 czerwca 2012 roku w sprawie trybu oraz zasad udzielania oraz rozliczenia dotacji 

celowej dla spółek wodnych z budżetu Gminy Halinów; 

 pismo z Urzędu Miejskiego skierowane do Eko-Inwestycji w sprawie informacji 

o posiadaniu dokumentacji projektowo-kosztorysowej sieci kanalizacji sanitarnej 

w systemie grawitacyjno-pompowym w miejscowości Okuniew wraz z prawomocnym 

pozwoleniem na budowę, dzięki którym spółka może ogłosić przetarg i przeprowadzić 

dalej inwestycję; 

 pismo mieszkanki Halinowa w sprawie nielegalnego i uciążliwego składu węgla przy 

ul. 3 Maja w Halinowie, którą zajęła się już Komisja; 

 odpowiedź Urzędu Miejskiego w Halinowie na wnioski Komisji Rewizyjnej 

w sprawie wyegzekwowania od Najemców domków nauczycielskich w Okuniewie 

uporządkowania terenu wokół posesji oraz utrzymania go w odpowiednim stanie 

sanitarno-higieniczno-estetycznym. Ponadto Urząd Miejski w Halinowie dokona 

naprawy ogrodzenia, gdyż ogrodzenie znajduje się na stanie mienia gminnego; 

 pismo od Sołectwa Okuniew w sprawie uciążliwej działalności nocnego sklepu 

z alkoholem w Okuniewie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że między czasie sprawa została 

rozstrzygnięta i w chwili obecnej panuje tam porządek. 

 pismo z PINB w sprawie ogrodzenia znajdującego się na działce przy ul. Pięknej 

miejscowości Długa Kościelna, które zostało rozebrane; 

 pismo od Sołectwa Okuniew w sprawie utwardzenia ul. Działkowej prowadzącej do 

ogródków działkowych ROD „Okuniew-Aronia” w miejscowości Okuniew; 
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Sołtys Mrowisk p. Stanisław Dobosiewicz poprosił o szczegółowe informacje dotyczące 

likwidacji składu węgla w Halinowie. Uważa, że ten punkt sprzedaży jest bardzo ważny dla 

mieszkańców Gminy Halinów. Złożył wniosek o nie likwidowanie składu węgla. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin. Pietrusiński wyjaśnił, że 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie pozwala na tego typu działalność 

w tym miejscu. Właściciel składu węgla, po zgłoszeniu się do Urzędu, otrzyma informację, 

gdzie na terenie Gminy Halinów może prowadzić taką działalność. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski potwierdził wcześniejszą wypowiedź 

Przewodniczącego Rady Miejskiej odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego, gdzie 

w opisie zostało wyraźnie zaznaczone stwierdzenie o zakazie lokalizacji składu węgla na tym 

terenie.  

 odczytał pismo od Dyrektora GCK w sprawie pozytywniej opinii odnośnie połączenia 

Gminnego Centrum Kultury i Gminnego Centrum Informacji. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin. Pietrusiński poinformował 

o nieobecności Radnych Powiatu Mińskiego z powodu odbywających się Komisji Rady 

Powiatu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz.16
15

. Obrady wznowiono o godz. 16
50

. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022  

– Druk Nr 212.  

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 213. 

Projekty obu uchwał wraz z autopoprawkami omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

Na salę wszedł Radny p. Marcin Pawłowski. 

Radny p. Marcin Sukiennik odnośnie projektu „Wzmocnienie potencjału  

turystyczno-kulturowego powiatu mińskiego poprzez utworzenie Centrum Kultury, Promocji 

i Informacji Europejskiej w Gminie Halinów” stwierdził, że z wcześniejszej wypowiedzi 

Burmistrza wynikało, iż tego dofinansowania Gmina nie otrzyma. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Urząd do tej pory 

nie otrzymał odpowiedzi na pisemne zapytanie od Mazowieckiej Jednostki Wdrażania 

Projektów Unijnych odnośnie możliwości dofinansowania tego projektu. Kończy się także 

ważność pozwolenia na budowę, które należy „podtrzymać”, ponieważ aktualizacja 

przeprowadzenia całej dokumentacji będzie bardziej kosztowna. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaznaczył, że środków finansowych Gmina nie 

otrzyma. Oficjalne potwierdzenie zostanie przesłane na piśmie. Pozwolenia na budowę należy 

podtrzymywać, ponieważ w późniejszym okresie jakiś etap modernizacji tej inwestycji może 

być realizowany. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Marcin Pawłowski stwierdził, że Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej oraz w sprawie zmian budżetu Gminy Halinów wraz 

z autopoprawkami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytania:  

a) „z czego wynika zmniejszenie o 250 tys. zł budowy stacji uzdatniania wody 

w Wielgolesie Duchnowskim”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że inwestycja w tym 

roku jest mało realna do wykonania, a kwota 250 tys. zł została przesunięta na oświatę. 

Obecnie trwa etap uzyskania decyzji środowiskowej, a po otrzymaniu tej decyzji, będzie 

składany wniosek o pozwolenie na budowę. 

b) „czy Gmina utraciła płynność finansową, m.in. w wypłacaniu pracownikom 

wynagrodzeń”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zaprzeczył tym informacją, taka 

sytuacja nie miała miejsca. Gmina na bieżąco reguluje swoje zobowiązania. 

c)  „odnośnie przekazania przez Sołectwa funduszu sołeckiego na odwodnienie, 

większego niż kwota w rozstrzygniętym przetargu, dlaczego nie widać drugiej części 

kwoty, jaką deklarował się Burmistrz dołożyć na realizację inwestycji”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że w przetargu wyszła 

kwota 150 tys. zł, a pozostałe oferty dochodziły nawet do poziomu 300 tys. zł. Koszty 

wyszacowane przez Gminę na podstawie cen w zeszłym roku, rzeczywiście pokazywały 

drugą część dofinansowania Burmistrza. Przy posiadaniu możliwości rozszerzenia umowy 

o dodatkowe prace, Gmina będzie mogła rozszerzyć umowę o 50% zamówienia 

podstawowego wycenionego na etapie ogłoszenia przetargu. 

Sołtys Kazimierowa p. Sławomir Kostka zadał pytania:  

a) „co rozumiemy pod nazwą budowa drogi Długa Kościelna-Kazimierów-Mrowiska 

zmiejszenie o 12 tys. zł”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że kwota 12 tys. zł. jest 

zwiększeniem. Dzięki wykonaniu prac na części skrzyżowania ulicy w miejscowości 

Mrowiska w stronę ul. Śliwkowej, którą można dojechać do Długiej Kościelnej, Gmina 

wykorzysta pozwolenie na budowę tracące ważność w tym roku. 

b) „czy inwestycja odnośnie budowy drogi Długa Kościelna-Kazimierów-Mrowiska, jest 

ujęta w wykazie przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów 

na lata 2012-2022”? 



19 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz potwierdził, że ta inwestycja jest 

przewidziana w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Halinów na lata  

2012-2022. 

Radny p. Jan Papis poinformował, że swoje stanowisko w sprawie zmniejszenia środków 

finansowych na inwestycjach, które miały być przeprowadzone w miejscowościach Brzeziny, 

Wielgolas Brzeziński i Wielgolas Duchnowski, przedstawił Burmistrzowi na posiedzeniu 

Komisji Budżetowej w dniu 28 sierpnia 2012 r. 

Radny p. Andrzej Milczarek uzupełnił wcześniejsze wypowiedzi zgromadzonych na 

obradach obecnej sesji oraz odniósł się do ustaleń na posiedzeniu Komisji Budżetowej w dniu 

28 sierpnia 2012 r. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie: zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 212. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Dawid Wojda. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie: zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 213. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Dawid Wojda 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany 

uchwały Rady Miejskiej w Halinowie Nr XLVI/377/10 z dnia 

22 października 2010 roku w sprawie gromadzenia na wydzielonych 

rachunkach dochodów przez jednostki budżetowe prowadzące działalność 

określoną w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty 

 – Druk Nr 214 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Nie było głosów w dyskusji 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Halinowie 

Nr XLVI/377/10 z dnia 22 października 2010 roku w sprawie gromadzenia na wydzielonych 

rachunkach dochodów przez jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną 

w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty – Druk Nr 214. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Jan Papis, p. Dawid 

Wojda. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził podjęcie 

uchwały. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zamiaru 

likwidacji Filii Bibliotecznej w Brzezinach 3 oraz dokonania zmiany 

statutu Biblioteki Publicznej Gminy Halinów – Druk Nr 215. 

Burmistrza Halinowa p. Adam Ciszkowski omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Jan Papis poinformował, że decyzja likwidacji Filii Bibliotecznej w Brzezinach 3 

została zaakceptowana przez mieszkańców, ponieważ lokalizacja Biblioteki w wyjściu 

ewakuacyjnym zagraża bezpieczeństwu dzieciom. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie: zamiaru likwidacji Filii 

Bibliotecznej w Brzezinach 3 oraz dokonania zmiany statutu Biblioteki Publicznej Gminy 

Halinów – Druk Nr 215. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Dawid Wojda. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził podjęcie 

uchwały. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zlecenia 

analizy skargi Komisji Rewizyjnej – Druk Nr 216 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński uzupełnił 

wypowiedź Zastępca Burmistrza Halinowa, wyjaśniając, że sprawa dotyczy skargi 

właścicielki firmy z Gminy Halinów odnośnie sposobu wykonywania zadań przez Dyrektora 

Zakładu Komunalnego w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Andrzej Milczarek stwierdził, że ta skarga nie powinna być przekazana do 

Komisji Rewizyjnej, ponieważ Komisja nie jest policjantem moralności społecznej. Skarżąca 

i Zakład Komunalny powinni między sobą zawrzeć porozumienie, aby takimi sprawami nie 

obarczać Komisji Rewizyjnej. 

Radca Prawny p. Kamila Muśnicka zaznaczyła, że czy innym jest zakończenie sprawy 

polubownie lub nie, czy uznanie skargi za zasadną lub bezzasadną. Skarga może zostać 

wycofana, jeśli strony dojdą do porozumienia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że zgodnie 

z Kodeksem Postępowania Administracyjnego skarga powinna być rozpatrzona przez 

Komisję Rewizyjną, która wyda opinię czy skarga jest zasadna czy bezzasadna. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zlecenia analizy skargi Komisji Rewizyjnej 

 – Druk Nr 216 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Dawid Wojda. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zlecenia 

analizy skargi Komisji Rewizyjnej – Druk Nr 217  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński omówił projekt 

uchwały z wyjaśnieniem, że sprawa dotyczy skargi mieszkańca z miejscowości Długa 

Kościelna odnośnie sposobu wykonywania zadań przez Burmistrza Halinowa w zakresie 

ochrony parku podworskiego w miejscowości Długa Kościelna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Mieszkaniec Długiej Kościelnej p. Jerzy Dąbrowski złożył wyjaśnienia w powyższej 

sprawie. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zasugerował, że skarga powinna zostać uznana 

przez Radę Miejską za bezzasadną, ponieważ Komisja Rewizyjna zbada wszelką zgodność 

procedur z prawem, a Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa powinna 

przeanalizować sprawę.  

W wyniku dyskusji, mieszkaniec Długiej Kościelnej p. Jerzy Dąbrowski zdecydował się na 

wycofanie skargi, uzasadniając tym, że jego intencją było to, aby zająć się sprawą zadbania 

i ochrony parku podworskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił 

skarżącemu, aby zwrócił się do Prezesa Rady Ministrów w sprawie wycofania skargi bądź nie 

uznania wyjaśnień za skargę.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński poprosił Biuro Rady i Radcę Prawnego o napisanie projektu uchwały odnośnie 

uznania powyższej skargi za bezzasadną. Zwrócił się z wnioskiem o przeniesienie tego 

punktu z porządku przed zamknięciem obrad. Wnioski zostały przyjęte poprzez aklamację
4
. 

Porządek obrad po zmianach: 

1) Otwarcie obrad sesji;  

2) Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie;  

3) Przyjęcie porządku obrad; 

4) Informacja z pracy Burmistrza Halinowa;  

5) Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów – informacja Burmistrza 

Halinowa, Komendanta Komisariatu w Halinowie, Prezesa Zarządu Oddziału  

Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Halinowie; 

6) Interpelacje, zapytania i wolne wnioski; 

7) Sprawozdanie z prac komisji Rady; 

8) Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie;  

9) Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego;  

10) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 212; 

11) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 213; 

12) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie Nr XLVI/377/10 z dnia 22 października 2010 roku w sprawie 

gromadzenia na wydzielonych rachunkach dochodów przez jednostki budżetowe 

prowadzące działalność określoną w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie 

oświaty – Druk Nr 214; 

13) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zamiaru likwidacji Filii 

Bibliotecznej w Brzezinach 3 oraz dokonania zmiany statutu Biblioteki Publicznej 

Gminy Halinów – Druk Nr 215; 

14) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zlecenia analizy skargi 

Komisji Rewizyjnej – Druk Nr 216;  

                                                 
4
 Aklamacja - sposób przyjęcia ustawy lub wniosku w demokratycznych organach władzy ustawodawczej. Wniosek zostaje 

przyjęty poprzez aklamację, gdy zostaje zaakceptowany jednomyślnie przez całe zgromadzenie. 

http://pl.wikipedia.org/wiki/Ustawa
http://pl.wikipedia.org/wiki/W%C5%82adza_ustawodawcza
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15) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zawarcia porozumienia 

międzygminnego gmin powiatu mińskiego oraz Powiatu Mińskiego, dotyczącego 

utworzenia Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej – Druk Nr 218; 

16) Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski;  

17) Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 czerwca 

2012 roku; 

18) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zlecenia analizy skargi 

Komisji Rewizyjnej – Druk Nr 217; 

19) Zamknięcie sesji.  

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zawarcia  

porozumienia międzygminnego gmin powiatu mińskiego oraz Powiatu 

Mińskiego, dotyczącego utworzenia Grupy Zakupowej Energii 

Elektrycznej – Druk Nr 218. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski omówił projekt uchwały. 

Nie było głosów w dyskusji 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zawarcia porozumienia międzygminnego gmin 

powiatu mińskiego oraz Powiatu Mińskiego, dotyczącego utworzenia Grupy Zakupowej 

Energii Elektrycznej – Druk Nr 218. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Sukiennik, 

p. Dawid Wojda. 

16. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że na pytanie Radnego 

p. Andrzeja Milczarka odpowie pisemnie. 

17. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 26 czerwca 2012 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi. 

W wyniku braku dalszych uwag do protokołu Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

p. Marcin Pietrusiński zamknął dyskusje. 

                                                 

 Punkt 15 powtarza się z powodu zmiany porządku obrad.  
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Głosowanie nad przyjęciem Protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 26 czerwca 2012 r. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0 

nieobecni na sali Radni: (p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Sukiennik, 

p. Dawid Wojda) 

Protokół został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz.18
05

. Obrady wznowiono o godz. 18
25

. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zlecenia 

analizy skargi Komisji Rewizyjnej – Druk Nr 217. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński omówił 

proponowany projekt uchwały w sprawie: rozpoznania skargi  Pana Jerzego Dąbrowskiego 

na działalność Burmistrza Halinowa – Druk Nr 219 oraz zgłosił formalny wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: zlecenia analizy skargi Komisji Rewizyjnej  

– Druk Nr 217, a następnie zastąpieniem projektem uchwały w sprawie: rozpoznania skargi 

Pana Jerzego Dąbrowskiego na działalność Burmistrza Halinowa – Druk Nr 219. 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcina 

Pietrusińskiego w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: zlecenia 

analizy skargi Komisji Rewizyjnej – Druk Nr 217, a następnie zastąpieniem projektem 

uchwały w sprawie: rozpoznania skargi Pana Jerzego Dąbrowskiego na działalność 

Burmistrza Halinowa – Druk Nr 219. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0 

nieobecni na sali Radni: (p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Dawid Wojda) 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poprosił 

o niezwłoczne przekazanie sprawy do Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. 
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Głosowanie zmian w porządku obrad. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1 

nieobecni na sali Radni: (p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Dawid Wojda) 

Wniosek został przyjęty. 

Porządek obrad po zmianach: 

1) Otwarcie obrad sesji;  

2) Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie;  

3) Przyjęcie porządku obrad; 

4) Informacja z pracy Burmistrza Halinowa;  

5) Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów – informacja Burmistrza 

Halinowa, Komendanta Komisariatu w Halinowie, Prezesa Zarządu Oddziału  

Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Halinowie; 

6) Interpelacje, zapytania i wolne wnioski; 

7) Sprawozdanie z prac komisji Rady; 

8) Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie;  

9) Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego;  

10) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 212; 

11) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 213; 

12) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie Nr XLVI/377/10 z dnia 22 października 2010 roku w sprawie 

gromadzenia na wydzielonych rachunkach dochodów przez jednostki budżetowe 

prowadzące działalność określoną w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie 

oświaty – Druk Nr 214; 

13) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zamiaru likwidacji Filii 

Bibliotecznej w Brzezinach 3 oraz dokonania zmiany statutu Biblioteki Publicznej 

Gminy Halinów – Druk Nr 215; 

14) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zlecenia analizy skargi 

Komisji Rewizyjnej – Druk Nr 216;  

15) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zawarcia porozumienia 

międzygminnego gmin powiatu mińskiego oraz Powiatu Mińskiego, dotyczącego 

utworzenia Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej – Druk Nr 218; 

16) Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski;  

17) Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 czerwca 

2012 roku; 

18) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: rozpoznania skargi Pana 

Jerzego Dąbrowskiego na działalność Burmistrza Halinowa – Druk Nr 219; 

19) Zamknięcie sesji.  
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie: rozpoznania skargi Pana Jerzego Dąbrowskiego 

na działalność Burmistrza Halinowa – Druk Nr 219. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Dawid Wojda. 

19. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński o godz. 18
31 

zamknął obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

  

 Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
i
 do protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 29 sierpnia 2012 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 29 sierpnia 2012 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

29 sierpnia 2012 roku. 

 

3. Załącznik nr 3 – sprawozdanie Prezesa Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Halinowie na temat ” Bezpieczeństwo publiczne 

na terenie Gminy Halinów”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 
i
 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


